
Hiányos a területfejlesztési tanács
Nyíracsád (HBN - K. Zs.) - Határo
zatképtelen volt az újjászervező
dő területfejlesztési tanács a 
Nyíracsádon pénteken megtar
tott kihelyezett ülésén. Egyelőre 
még az is kérdéses, hogy kik 
lesznek a testület tagjai.

A november 27-től hatályos terü
letfejlesztési törvény Hajdú-Bihar- 
ban tizenötről nyolcra csökkentette 
a megyei területfejlesztési tanács 
tagjainak számát. Nem kaptak kép
viseleti jogot a kamarák és a megyei

munkaügyi tanács, a megyénk hét 
statisztikai körzetét korábban megil
lető hét hely pedig háromra csök
kent. Ezt a három helyet a tizen
egy kistérség által megválasztott ta
gok tölthetik be. Hajdú-Bihar új
jáalakuló területfejlesztési tanácsá
nak már tagja Bánk Attila, a Föld
művelésügyi és Vidékfejlesztési Mi
nisztérium (FVM) megbízottja, Lá- 
yer József, a megyei közgyűlés elnö
ke, Kosa Lajos, megyénk egyetlen 
megyei jogú városának, Debrecen
nek polgármestere, Kavalecz László,

a megyei FVM-hivatal vezetője és 
Kocsis Róbert, a Regionális Idegen- 
forgalmi Bizottság elnöke.

A találkozón Bánk Attila elfoglalt
sága miatt nem vett részt, így az 
ülés, amelynek napirendjén szere
pelt a három kistérségi képviselő de
legálása is, határozatképtelen volt. 
A résztvevők azonban a személyes
kedésekkel is tarkított vitában nem 
tudtak megállapodni arról, hogy 
mely kistérségek képviselői és mi
lyen rendszerben kapjanak helyet 
a tanácsban. /3.


